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Interpelacja

W imieniu mieszkancdw naszego miasta prosze o dokonanie analizy mo2liwotici

wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ul. Kaszubskiej z ul. planty a takie

na ul' Mazowieckiej z ul. Kujawskiej w ul. Planty w celu poprawy ptynnosci ruchu

samochodowego na wskazanych ulicach.
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